
Vragen aan het college van B & W Papendrecht (art. 40) : Opvang Statushouders

In het recente verleden waren er veel nieuwsberichten over tekorten in opvangplekken voor 

asielzoekers. Doorstroming van statushouders uit AZC’s  is een belangrijk onderdeel om dat tekort te 

verminderen. Onze gemeente heeft een taakstelling opvang statushouders gekregen van de 

rijksoverheid. Naar aanleiding van die taakstelling en de tekorten aan opvangplekken hebben wij de 

volgende vragen:

- Wat is de taakstelling voor Papendrecht voor de eerste helft van 2022?

- Voldoen wij nu al aan die taakstelling en in welke mate? Of in welke mate niet (aantallen)

- Welke mogelijkheden ziet de gemeente Papendrecht om bij te dragen aan de oplossing van 

die tekorten?

- Is de gemeente bereid om meer mensen (dan de wettelijke taakstelling) op te vangen om de 

doorstroom te verbeteren en zo het tekort aan opvangplaatsen in de ASZ te verminderen.

Met vriendelijke groeten,

Jaco van Erk

Fractievoorzitter ChristenUnie Papendrecht
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